

أبراج الهلال



بزوغ أسلوب حياة مشرق

ها هي «أبراج الهلال» في «باب جدة» تقف اليوم شامخة لتعلن عن بزوغ أسلوب حياة مشرق يمنح عائلتك رفاهية لامتناهية، ويضعها على مقربة من جميع احتياجاتها ومتطلباتها اليومية. بانتقالك للعيش في «أبراج الهلال» سيبدأ التحول نحو مستقبل عصريّ يواكب التطلّعات التي تنشدها... ولكن بايقاع حديث.

The Emergence of a Refined Lifestyle

“Abraj Al Hilal”, stands tall to announce the emergence of a futuristic lifestyle. Grant your family an enduring luxurious life just steps away from all their daily needs and requirements. Living at “Abraj Al Hilal” in “Jeddah Gate” will uplift your lifestyle and keep you in pace to achieve all of your hopes and dreams.

باب جدة
JEDDAH GATE

بيئة متكاملة بالمساكن والأعمال

An All-inclusive Resident Business Community



تقع «أبراج الهلال» في ساحة الهلال التي تعتبر بمثابة المدخل إلى «باب جدة»، والتي تفتح بشكلها نصف الدائري على مساحات واسعة من المتاجر الفخمة والمطاعم الراقية ومرافق الخدمات التي تلبي احتياجات الجانبين السكني والوظيفي. وعلى بعد دقائق من «أبراج الهلال» تقع الساحة العامة التي توفر لعائلتك متنفساً لقضاء أجمل الأوقات وأطفالها، ذلك لوفرة ما فيها من مرافق متكاملة وأروقة مغطاة يتجول في رحاب ظلالها، ومعالم مائية تدعوك للتمتع بجمال محيطها.

«Abraj Al Hilal» is located in the Crescent Plaza, the gateway of Jeddah Gate that provides a fine selection of luxury stores and exquisite restaurants to serve the needs of business professionals and families alike in a striking semicircular design. The Civic Plaza, just minutes away from «Abraj Al Hilal», offers families an array of recreational outlets where they can relax for hours on end, exploring shaded corridors and admiring the beautiful water features, designed for their pleasure.





تتألف «أبراج الهلال» من ثلاثة أبراج سكنية تتراوح في الارتفاع بين ١٧ - ٢١ طابقاً. وتتجسد في وحداتها أعلى معايير الجودة والإتقان التي جمعت بين الهندسة المعمارية العصرية وأصالة الماضي الثرية. ففي التصميم والتنفيذ تم مراعاة أفضل مواد البناء والخامات، بدءاً من قوالب الخرسانة المتينة للجانب الخارجي، وصولاً إلى أجود أنواع الرخام والسيراميك والبورسلان والألومينوم والزجاج ثنائي الطبقات للتشطيب الداخلي.

«Abraj Al Hilal» is comprised of three magnificent residential towers between 17 and 21 floors representing the highest standards of quality and excellence with a blend of modern architectural design and traditional elements. To ensure its enduring quality, only the best building materials available have been incorporated. The exterior has been formed from solid concrete blocks, while the interior finishing consist of the finest selection of marble, ceramics, porcelain, aluminum and dual-pan glass.

المنطقة الترفيهية
Recreation Area



في مشروع «أبراج الهلال» ستعيش رفاهية تضاوي توقعاتك، وتتفرد بأسلوب حياة طالما حلمت بواقعه. مناظر بخضرتها خلابة، ومساح بزرقتها جذابة، وجلسات براحتها راقية، فضلاً عن مركز الأعمال لخدمات الإنترنت والأعمال المكتبية. كل ذلك من أجل أن يحظى السكان بتسهيلات الحياة اليومية واحتياجاتها.

Residents of «Abraj Al Hilal», experience the benefit of a luxurious lifestyle that exceeds all expectations. Escape from the hustle and bustle of life while becoming surrounded by carefully groomed greenery, soothing water features and inviting outdoor seating arrangements. What could be better than to integrate an ideal business district with an exceptional residential community? «Abraj Al Hilal» - simplicity at its best.

أبراج الهلال... سكن بقيمة الدلال

Experience the Luxurious Lifestyle of Abraj Al Hilal

مسارات المشاة Pedestrian Walkways



المشوار من منزلك في «أبراج الهلال» إلى مقر عملك في أحد الأبراج المكتبية، أو المجمعات الترفيهية، أو حتى أروقة المتاجر في «باب جدة» لا يستغرق إلا بضع دقائق تقضيها سيراً على الأقدام، وذلك عبر مسارات للمشاة مستقلة عن الطرق المخصصة للسيارات، ومحددة بمعالم معمارية مميزة ومكّمة بمناظر طبيعية خلابة.

As you stroll through Jeddah Gate, whether going from Abraj Al Hilal to your workplace, browsing through the shops, or just taking time to relax, you will surely enjoy the beautiful surroundings. Away from the traffic, the various footpaths of Jeddah Gate provide a convenient respite for its residents.

خيارات وخدمات على بعد خطوات
A Walk in the Park

غرفة الجلوس والطعام
Living & Dining Room



تضم «أبراج الهلال» ٢٧٣ وحدة سكنية تتراوح مساحاتها بين ٥٤ و ٦٠٠ متر مربع، روعي في تصميمها جانب التنوع، بحيث تجد كل عائلة ما يتلاءم مع رغباتها، بدءاً من فلل السطح (البنتهاوس) الفخمة المؤلفة من طابقين، وصولاً إلى الشقق الأنيقة التي تبدأ من غرفة نوم واحدة إلى أربع غرف. كما تم تصميم الوحدات السكنية بطريقة مدروسة من حيث تقسيم المنزل وتوزيع غرفه، إذ أنها أخذت في حساباتها متطلبات العائلة العصرية مع الحفاظ على الخصوصية.

Abraj Al Hilal offers a diverse selection of 273 luxury residential units that range from apartments with one to four bedrooms and two-story villas (penthouses). The layouts have been designed with consideration for modern family requirements and privacy needs and range from 54 to 600 square meters in size.

تنوع ملموس، بتصميم مدرّوس
Luxury Homes Just Your Size



غرفة النوم الرئيسية
Master Bedroom



المطبخ
Kitchen



مسبح السيدات Ladies pool

Internal Facilities

- Luxurious and spacious lobby
- 2 outdoor swimming pools for adults and for children.
- Indoor swimming pool for ladies
- Fitness Center with lockers and changing rooms
- Squash Court
- Multi Purpose Room
- Children Daycare Center
- Business Center with Meeting Rooms

Technical Facilities

- Central Air Conditioning (Split Duct System)
- Electronic, telephone and television sockets in every room
- High speed Internet infrastructure
- Central TV Antenna
- Door Security System (Intercom)
- Central Air Suction System for kitchens and washrooms
- Generator Reserve for emergencies
- Surveillance System and Security Access

Other Facilities

- Advanced Security System
- Storage spaces available for rental by residents
- 3 levels of parking for residents and visitors
- Concierge Service
- Household Waste Disposal Service
- Public Areas Cleaning Service



الصالة الرياضية Gym



بهو الاستقبال Lobby



حضانة أطفال Daycare

التسهيلات الداخلية

- بهو استقبال فسيح وأنيق
- حمام سباحة خارجي للرجال وحوض سباحة مخصص للأطفال
- حمام سباحة داخلي للسيدات
- نادٍ صحي مع قاعات مزودة بأحدث الأجهزة الرياضية وغرف لتبديل الملابس
- ملعب سكواش
- قاعة متعددة الاستخدامات
- مركز رعاية يومية للأطفال
- مركز رجال الأعمال يضم قاعات اجتماعات مزودة بأحدث وسائل الاتصالات

التسهيلات التقنية

- تكييف هواء مركزي يستخدم أحدث تقنيات التبريد
- مقابس لتوصيل الأجهزة في كل غرفة
- بنية تحتية للاتصال بالإنترنت بسرعات عالية
- نظام مركزي للقنوات الفضائية التلفزيونية
- نظام أمني للأبواب (إنتركوم)
- نظام شفط هواء مركزي للمطابخ والحمامات
- مولد كهرباء احتياطي للحالات الطارئة
- نظام مراقبة بالكاميرات وتحكم بصلاحيات الدخول

تسهيلات أخرى

- نظام أمن متطور
- أماكن تخزين يمكن للسكان استئجارها
- ٣ مستويات مختلفة من مواقف السيارات للسكان والزائرين
- خدمة معاون السكان (كونسييرج) في كل ردهة استقبال
- خدمة التخلص من النفايات المنزلية
- خدمة تنظيف المناطق العامة



Jeddah Gate Sales Center

King Abdullah Road Between King Fahad
and Prince Majed Roads, Emaar Residences
, Tower A, Office#1

مركز مبيعات باب جدة

طريق الملك عبدالله بين طريق

الملك فهد والأمير ماجد.

 [emaar.me](https://www.emaar.me)

 [emaarme](https://twitter.com/emaarme)

 [emaarme](https://www.youtube.com/emaarme)

 [emaarme](https://www.instagram.com/emaarme)

الرقم المجاني +966 920007658 Toll Free

www.sa.emaar.com

customer.care@emaar.com